



Chaoyang Zhuo

Beijing

PRACTICE AREAS

- Capital reduction, winding up and bankruptcy

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun, Mr. Zhuo worked in the Risk Asset Disposal Department of the head office of Agricultural Bank of China and in Beijing TianTong Law Firm, where he gained comprehensive experience and professional advantages in enterprises and law firms. Mr. Zhuo specializes in bankruptcy and restructuring, and he has profound insights and understanding of corporate bankruptcy and debt restructuring, rich experience in non-performing asset transactions of commercial banks, and is familiar with bankruptcy procedures. He has participated in the bankruptcy restructurings, liquidations, and agreement restructurings of large enterprises and has engaged in various consultant roles, including bankruptcy administrators, investors' legal advisers, creditors' legal advisers, government consultants, and so on.

EDUCATION

Mr. Zhuo graduated from China University of Political Science and Law with a B.A. degree and a master's degree.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Non-practicing member of the Chinese Institute of Certified Public Accountants

PRC Public Valuer

PUBLICATIONS

Research on the Legality of Differential Settlement of Common Creditor's Rights in the Bankruptcy Reorganization Procedure —Taking the Classification of Financial and Non-financial Creditor's Rights as an Example, awarded excellent paper of the first Southern Bankruptcy Law Forum; The Application of Pre-reorganization in the Reorganization of Listed Companies, awarded excellent paper of the 4th Changbai Bankruptcy Law Forum.

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



卓朝阳

北京

业务领域

- 减资、清算和破产

工作经历

在加入汉坤之前，卓律师先后在中国农业银行总行风险资产处置部和北京市天同律师事务所工作，兼具企业、律所的综合经验和专业优势。卓律师的主要执业领域为破产与重组，对企业破产、债务重组有深刻的见解和认识，对商业银行不良资产交易亦有非常丰富的经验，熟悉破产程序，参与案件类型有大型企业破产重整、清算和协议重组，先后担任破产管理人、投资人法律顾问、债权人法律顾问、政府专班顾问等多种顾问角色。

教育背景

卓律师本科及研究生均毕业于中国政法大学，获得法学学士和法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
中华人民共和国非执业注册会计师
中华人民共和国资产评估师

最近出版物

《重整程序中普通债权差异化清偿的合法性研究—以金融债权与非金融债权分类为例》，获第一届南方破产法论坛优秀论文；
《预重整在上市公司重整中的应用》，获第四届长白破产法论坛优秀论文。

工作语言

中文、英文